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Dankje wel. Wij denken vanzelfsprekend over distributie. Hopelijk zijn er ook op korte termijn Philips-apparaten te verwelkomen;).

Min collega van de directie GMT neemt contact op overje idee hieronder over mondkapjes.

Over de taskforce moet ik nog even denken. Ik weet op dit moment even niet hoe ik dat aan de vork moet steken, zeg ik maar eerlijk. Het

idee is natuurlijk heel goed, maar ik weet even niet hoe het in het hier en nu te organiseren.
Ik kom er op terug.

«a
-----Qorspronkelijk bericht-----

Van: IEC <BERETE @ohitos com>

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 07:23

@minvws.nl>
CC: AFERFLE) <BEAE @minvws.nl>
Onderwerp: opvolging

Wij hopen later vandaag een eerste indicatie af te kunnen geven voor wat betreft de eerste leveringen van beademings- en monitoring

systemen. Vertrouw er alsjeblieft op dat wij er echt continue mee bezig zijn.
Wellicht hebben jullie al nagedacht over hoe straks de distributie te doen. Ik zou me kunnen voorstellen dat daar een taak ligt voor het co-

ordinatiecentrum in Rotterdam. Wij zijn reeds in continue contact met Erasmus dus kunnen ook rechistreeks schakelen. Laat u me svp

weten opdat we daar straks in ieder geval geen tijd mee verliezen.

In het gesprek dat ik maandagavond had met minister Martin van Rijn hebben we gesproken over een aantal ideeén en constateringen die

we graag verder zouden brengen. Wij spraken daar ook al eerder over.

- constateringen dat veel ziekenhuizen nog steeds een eigen koers varen, op basis van eigen kennis, ervaringen en veronderstellingen tot

keuzes komen (denk bijvoorbeeld aan triage al dan niet met CT of mobiele Xray hulp, maar ook an hoe extra IC capciteit inrichten); -

ideeen waarbij nieuwe innovaties kunnen helpen om op korte termijn hulp te bieden: we spraken bijvoorbeeld over het gegeven dat er

zoveel mondkapjes gevraagd worden maar dat er ook technieken zijn (die wij nu al invoeren in Nederland) om het aantal keren dat een

intensivist of verpleegster de afdeling met Corona patienten oploopt te reduceren waarmee het verbruik van mondkapjes wordt verlaagd.

Martin van Rijn en ik spraken over het mogelijk opzetten van een taskforce (een adviesorgaan) om die ervaringen bij elkaar te brengen
om er mogelik (al dan niet via de ROAZen) over te gaan communiceren. Mijn idee was daarbij om die taskforce te laten bestaan uit 2

medewerkers van VWS (inclusief een IT expert), 2 van Philips en wellicht een of twee van bijvoorbeeld EMC. Een team dat snel kan

schakelen en adviseren en voorbij regelgeving kan denken.

Ik hoor graag of we hier verder over zouden kunnen spreken.

Vriendelijke groeten,

Henk

Henk Valk

CEO Philips Benelux

High Tech Campus 52, 5656 AG Eindhoven, the Netherlands
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